

德貞女子中學
二零二三至二零二四年度
學生參加 英文學會通告

敬啟者：

本校除正常課業外，設有多項活動，讓學生自由參加，藉以充實課餘生活，培養個人興趣，發展潛能，使學生在德、智、體、群、美方面得到均衡發展。貴子女已報名參加下列活動，詳情如下：

活動項目：	英文學會
活動日期：	(2023) 16/10, 6/11, 20/11 (2024) 22/1, 29/1, 11/3, 8/4, 15/4, 22/4, 6/5, 20/5
活動時間：	星期一 下午 3:30 至 4:30 (全日上課時間)
活動地點：	103 室
費用：	全免
負責老師：	古浩芬老師、周嘉恩老師、Mrs Rebecca Ewal 及 Ms Gemma Norkett
備註：	英文學會將舉辦各類型有趣味之英語活動，藉此提高學生學習英語的自信心，以及創造一個可讓學生享受練習英語之語境。

請著 貴子女於 **10月16日**前，把回條交回負責老師，並請督促 貴子女依時出席活動。

此致

學生家長

德貞女子中學校長

謹啟

二零二三年十月九日

-----回 條-----

編號：064

敬覆者：

本人已知悉小女參加 貴校的英文學會活動，定當督促小女依時出席活動。

此覆

德貞女子中學校長

中____級____班____號學生：_____

學生家長/監護人簽署：_____

學生家長/監護人姓名：_____

家長聯絡電話：_____

學生聯絡電話：_____

二零二三年 月 日

(收集聯絡電話，目的是讓負責老師在有需要時聯絡家長/學生，有關資料將於活動完結後銷毀。)

Tack Ching Girls' Secondary School
2023-2024
English Society

9th October, 2023

Dear Parents/Guardians,

Apart from formal curriculum, our school has organized various extra-curricular activities for students to choose from. It is hoped that through the activities, students can make good use of their spare time, develop their interest and stretch their potential so that they have an all-round development in moral, intellectual, physical, social and aesthetic aspects. Below please kindly find the full details of the English Society for which your daughter has enrolled:

Activity:	English Society
Meeting dates:	(2023) 16/10, 6/11, 20/11 (2024) 22/1, 29/1, 11/3, 8/4, 15/4, 22/4, 6/5, 20/5
Time:	Monday 3:30 – 4:30 pm
Venue:	Room 103
Fee:	Free-of-charge
Teachers-in-charge:	Miss Koo Ho Fun, Miss Karen Chow, Mrs Rebecca Ewal and Miss Gemma Norkett
Note:	A wide range of fun English activities are designed to maximize students' language exposure in school where students enjoy practising the language with great fun and confidence.

Please complete the reply slip and return it to the teachers-in-charge before **16th October**, and prompt your child to attend the above meetings punctually.

Yours faithfully,

Hui Yin Shan
Principal

-----Reply Slip -----

No.: 064

_____October, 2023

Dear Principal,

I have been informed that my child will participate in English Society and will urge her to attend the above meetings punctually.

Name of student: _____

Class & Class No.: _____ ()

Signature of Parent / Guardian: _____

Name of Parent / Guardian: _____

Telephone number of Parent / Guardian: _____

(Collection of parents' contacts is for safety reason in case of emergency. The information will be discarded after the activity.)